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BROI.0012.1.4.2020 

 

 

Protokół nr 11/20 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 4 czerwca 2020  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 4 czerwca 2020  roku o godzinie 14:30 
 
Przewodniczący Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Mariusz Bladoszewski dokonał otwarcia obrad 

Komisji, powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości, Pana Romana 

Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego, Panią Annę Jackowską - Zastępcę Dyrektora PUP 

we Włocławku, Pana Piotra Krygiera - Sekretarza Powiatu, Pana Adama Ciesielskiego – 

pracownika Wydziału  Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa   

 

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali 

porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/20 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 20 lutego 2020 r. 

5. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania 

środków Funduszu Pracy za rok 2019. 

6. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału 

środków Funduszu Pracy na rok 2020. 

7. Informacja Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów.  

8. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 

Powiatu Włocławskiego. 

9. Raport o stanie powiatu włocławskiego za 2019 rok 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  



2 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 
Wtrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

komisja przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/20 z posiedzenia Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 20 lutego 2020. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, 

czy mają uwagi do sporządzonego protokołu? 

Wobec braku Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 10/20  

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 20 

lutego 2020 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 10/20 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 20 lutego 2020 r. 

 

5. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania 

środków Funduszu Pracy za rok 2019. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania 

środków Funduszu Pracy za rok 2019.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Zastępcę Dyrektora PUP we Włocławku o zabranie 

głosu. 

Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku poinformowała, że ogółem wydatki poniesione na 

aktywizacje bezrobotnych wyniosły 22 797 292,24 zł. Wśród tych form dominują staże oraz 

roboty publiczne. Szczególnie w powiecie włocławskim prawie 570 osób uczestniczyło  

w stażach, 400 osób w robotach publicznych. To są dwie główne formy aktywizacji 

realizowane przez PUP. Oprócz tego kwotę 1066 000 przeznaczono na finansowanie kosztów 

zadań realizowanych w ramach Krajowego Funduszu Szkoleniowego. To była forma 

skierowana dla pracodawców na szkolenia dla osób już zatrudnionych.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem Informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania 

środków Funduszu Pracy za rok 2019 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 
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Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła  Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania 

środków Funduszu Pracy za rok 2019, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

6. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Zastępcę Dyrektora PUP we Włocławku o zabranie 

głosu. 

Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku poinformowała, że w 2020 roku PUP we 

Włocławku otrzymał 20 295 800 zł na finasowanie programów na rzecz promocji 

zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej.  W związku  

z wejściem w życie ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. poz. 374, z późn. zm.), PUP we 

Włocławku aplikował i nadal – w miarę potrzeb – występuje o dodatkowe środki na realizację 

nowych zadań wynikających z art. 15 zzb-15zze ww. ustawy. Obecnie na mocy decyzji 

finansowych MRPiPS Starosta Powiatu Włocławskiego otrzymał kwotę 40 000 000 zł. Na 

dzień dzisiejszy jest już 60 000 000 zł. Nie ma problemów  z uzyskiwaniem kolejnych 

środków. PUP we Włocławku na dzień dzisiejszy nie ma żadnych zaległości z wypłacaniem 

środków pomocowych. 95% wnioskodawców otrzymało środki finansowe w ramach tarczy 

kryzysowej. W związku  tym, że bezrobocie rośnie co nie jest naturalne dla tego okresu czasu, 

ponieważ był zawsze wzrost zatrudnienia. Równocześnie realizowane są standardowe usługi 

związane  aktywizacją osób bezrobotnych.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jak duże w tej chwili jest bezrobocie w powiecie 

włocławskim? Jakie są tendencje? Czy są likwidowane miejsca pracy?  

Zastępca Dyrektora PUP we Włocławku poinformowała, że w powiecie włocławskim 

nastąpił wzrost bezrobocia w porównaniu do poprzedniego miesiąca. GUS ogłosił, że na 

koniec kwietnia bezrobocie wynosi 14,8%.  W marcu bezrobocie wynosiło 14,3%. PUP we 

Włocławku obserwuje przyrost osób bezrobotnych z miesiąca na miesiąc. W kwietniu liczba 

osób bezrobotnych w powiecie włocławskim ziemskim zwiększyła się o 172 osoby, w maju o 

128 osób. W skali całego urzędu w tamtym w kwietniu było więcej o 473 osoby, a w maju o 

424 osoby. Bardzo wielu pracodawców nie podejmuje jeszcze decyzji o zwolnieniach. Na te 

chwilę zwalniani są pracownicy zatrudnieni na umowach cywilno-prawnych, które bardzo 

łatwo rozwiązać  z dnia na dzień. Gro pracodawców, którzy korzystają ze wsparcia PUP 

wpłynęły wnioski na ponad 3000 pracowników- te dofinansowania wiążą się z utrzymaniem 

miejsc pracy przez okres dofinansowania. Urząd pracy pokrywa część wynagrodzeń przez 3 

miesiące kwiecień, maj, czerwiec. To już dzisiaj niektórzy pytają, co będzie w miesiącu lipcu 

i zastanawiają się, czy to nie będzie ten czas kiedy będą musieli zwalniać pracowników. Jest 

niebezpieczeństwo, że te tarcze antykryzysowe przesuną falę zwolnień na późniejszy okres.  

Jeśli chodzi  zgłoszenia zwolnień to przez ten czas pandemiczny było tylko jedno zgłoszenie, 

z jednej firmy gastronomicznej, która zatrudniała 40 osób i deklarowali zwolnienie 30 osób w 

trybie zwolnień grupowych. Równocześnie PUP we Włocławku wspomaga tą firmę  w 

wypłacie wynagrodzeń dla tych pozostałych pracowników, którzy dalej pracują. Nie ma 

żadnych innych zgłoszeń formalnych o zwolnieniach grupowych. W ostatnich dwóch 

tygodniach obserwowana jest duża liczba składanych wniosków o wydanie zezwoleń na pracę 
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sezonowa dla pracowników ze Wschodu. Głównymi osobami składającymi te wnioski są 

rolnicy. Jeśli chodzi o prace sezonowe w firmach to PUP we Włocławku posiada takie 

zgłoszenia. Pojawia się mniej ofert pracy stałej. Jest również mniej ofert z obszaru usług i 

handlu. Dużo ofert jest z budownictwa.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020 i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła  Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

7. Informacja Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz  zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów. Przewodniczący Komisji poprosił Pana Sekretarza Powiatu o przedstawienie 

tematu.  

Sekretarza Powiatu poinformował, że aktualnie w powiecie włocławskim nie ma 

zatrudnionego Powiatowego Rzecznika Konsumentów. Zadania rzecznika wykonuje 

Sekretarz Powiatu. Sprawy konsumentów obsługiwane są na bieżąco. W zeszłym roku były 

realizowane audycje radiowe kierowane do konsumentów na obszarze powiatu 

włocławskiego. Trochę się zmienił charakter spraw. Mniej drobnych, ale więcej złożonych.  

W czasie pandemii sekretarz stara się obsługiwać wszystkich mieszkańców i pomagać na 

bieżąco we wszystkich sprawach.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że większość handlu przeniosła się do sieci co z 

pewnością powoduje zmniejszenie spraw związanych z reklamacjami. 

Sekretarz Powiatu powiedział, że jakiś wielkich zmian w charakterze spraw w roku 

bieżącym nie ma. Było kilka spraw związanych z zarzutami z różnego rodzaju organizatorami 

wyjazdów turystycznych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego 

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

8. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 

Powiatu Włocławskiego. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz  zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 
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Włocławskiego. Przewodniczący Komisji poprosił Pana Adama Ciesielskiego – Pracownika 

Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa  o przedstawienie tematu.  

Pan Adma Ciesielski – Wydział ZAB  poinformował, że w materiałach, które radni 

otrzymali znajduje się szczegółowa analiza zadań określonych ustawami nałożonych na 

starostę w zakresie zarzadzania kryzysowego, spraw obronnych i ochrony ludności. Na 

szczególną uwagę  zasługuje kwota 150 000 zł  przeznaczona na wyposażenie magazynu 

obrony cywilnej i przeciwpowodziowej. Gro tych środków udało się pozyskać na zasadzie 

użyczenia od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. Należy zwrócić uwagę na pozycję, która 

została w  tej analizie ujęta kwota  450 000 zł przeznaczona przez powiat na szeroko pojęte 

bezpieczeństwo. To jest największa kwota w historii powiatu przeznaczona na sprawy 

bezpieczeństwa. Trzeci element to ćwiczenia obronne Kobra 2019. Ocenione przez służbę 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego  na wysokim poziomie. To były jedne z większych 

ćwiczeń w Woj. Kujawsko-Pomorskim. Część tych zadań w zakresie zarządzania 

kryzysowego jest realizowane przez Komendę Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku. 

Utworzone zostało Powiatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego, jest to rozwiązanie 

ekonomiczne i rozsądne.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że duże środki finansowe zostały przeznaczone na 

bezpieczeństwo na terenie powiatu min.: na OSP, PSP we Włocławku, KMP we Włocławku. 

W ostatnim czasie WPR we Włocławku również ubiegało się o dotacje z budżetu powiatu. 

WPR zaczęło istnieć w KSRG poprzez zarejestrowanie systemu wczesnego ostrzegania. To 

jest formacja mobilna i szybko wyjeżdża ze strażą, poruszają się na akwenach wodnych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego 

o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności 

i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła  Informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 

Włocławskiego, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

9. Raport o stanie powiatu włocławskiego za 2019 rok. 

 

Przewodniczący komisji poprosił Pana Starostę Włocławskiego o przedstawienie raportu. 

Starosta Włocławski poinformował, że był to rok rekordowy pod każdym względem. Szerzej 

będzie można o tym powiedzieć przy sprawozdaniu finansowym. Od zeszłego roku 

ustawodawca nakłada obowiązek wykonania raportu o stanie powiatu. Taki  raport radnym i 

opinii społecznej został przedstawiony. W raporcie zostały przedstawione problemy z jakimi 

Zarząd Powiatu we Włocławku musiał się zmierzyć. Jeśli radni będą mieli jakieś pytania to 

Starosta udzieli na nie szczegółowej odpowiedzi.  

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem  Raportu o stanie 

powiatu włocławskiego za 2019 rok wraz z projektem uchwały i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za- 5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała raport o stanie powiatu włocławskiego za 2019 rok, która stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

10. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, 

które należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby Komisja podjęła wniosek o uzupełnienie III 

kwartału planu pracy komisji na rok 2020, który stanowi załącznik do uchwały nr XII/111/19 

Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 r. o punkt: "Informacja Zarządu 

Powiatu we Włocławku o udzielonych dotacjach dla Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

powiatu włocławskiego w 2019 roku". Przewodniczący komisji zapytał członków komisji, 

czy mają inne propozycje, bądź uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, kto jest za podjęciem 

wniosku o uzupełnienie III kwartału planu pracy komisji na rok 2020, który stanowi załącznik 

do uchwały nr XII/111/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 r. o punkt: 

"Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych dotacjach dla Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu powiatu włocławskiego w 2019 roku" i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

podjęła wniosek o uzupełnienie III kwartału planu pracy komisji na rok 2020, który stanowi 

załącznik do uchwały nr XII/111/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 r. o 

punkt: "Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych dotacjach dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu włocławskiego w 2019 roku" 

Nie było więcej głosów.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          

i Porządku Publicznego w dniu 4 czerwca 2020 roku o godzinie 15:05 dokonał zamknięcia 

obrad Komisji.                                                                          

 

                     
                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       

   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                

                                                                                                     

                                 Mariusz Bladoszewski  

 

 

 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


